
maatschappelijke organisaties
onontbeerlijk is. Alleen leg ik die in
de onderstructuur en niet in het
bestuurscollege, omdat ik blijf
hechten aan dat college van
onafhankelijke kroonleden.

Ik kom tot de Treekpartijen en de
aankondiging dat men geen trek had
om in de onderstructuur mee te
doen. Ik heb daarover met de
organisaties gesproken en ik heb een
en ander een beetje geproefd. Ik heb
de sterke verwachting dat dit in de
praktijk goed zal gaan en dat men zal
zien dat men in de onderstructuur
niet alleen niet gemist kan worden,
maar er zelfs niet in wil ontbreken.

De heer Van Heukelum (VVD): Ook
ter voorkoming van een tweede
termijn wil ik hierop even ingaan. De
minister zegt dat zij er vertrouwen in
heeft. Ik heb vertrouwen in de
overredingskracht van de minister,
maar ik ken die lieden een beetje,
omdat ik wat langer meeloop in dit
veld. Ik ben er ongeruster over dan
de minister. Als deze partijen of een
aantal daarvan persisteren bij hun
standpunt dat zij althans voorlopig
zeker niet willen meedoen, wat gaat
zij dan doen?

Minister Borst-Eilers: Ik zal dit
zwarte scenario met u volgen,
hoewel ik er absoluut niet in geloof,
want ook ik ken de partijen zo
langzamerhand goed. In dat scenario
zal ik het bestuurscollege toetsen op
de manier waarop het uitvoering
geeft aan de verplichting uit de
Algemene wet bestuursrecht zich op
de hoogte te stellen van wat er leeft
in het veld. Daar zal ik betrokkenen
aan houden.

Mevrouw Maas kan ik zeggen dat
er mijns inziens geen sprake zal zijn
van een belemmering van het
scheiden van wonen en zorg.
Daarmee keer ik terug naar het
eerste wetsvoorstel. Ik heb eerder
verzuimd, deze vraag te beantwoor-
den. Het gaat uiteindelijk om een
borging van leningen die instellingen
aangaan. Het scheiden van wonen en
zorg mag er niet toe leiden dat
instellingen niet meer aan hun
leningsverplichtingen kunnen
voldoen. Dat is een verhaal apart en
ik denk dat het waarborgfonds daar
niet iets aan toe- of afdoet.

Mevrouw Ter Veld heeft een
beschouwing gehouden over het
gebrek aan helderheid in de relatie
tussen VWS en ZBO’s. Voorzitter! Ik
heb mij gerealiseerd dat die relatie

en de wijze van samenwerken te
wensen overlieten. Ik spreek in de
verleden tijd omdat ik al doende ben
om de voorzitters meer regelmatig te
spreken en veel meer gebruik te
maken van hun kennis. In elk geval
tracht ik de situaties te vermijden die
in het verleden wel zijn voorgeko-
men en waarin er een gevoel
ontstond in de zin van: hier zijn wij
en daar zijn de ZBO’s, alsof wij
tegenover elkaar stonden. Ik
beschouw de ZBO’s als organen die
een gedeelte van de ministeriële
taken overnemen en dus als het
ware aan mijn kant staan. Het gevoel
is ontstaan dat wij dingen samen en
in overleg met elkaar moeten doen.
Kortom, er is in dat proces verbete-
ring opgetreden. Ik ben het met
mevrouw Ter Veld eens dat dit niet
ideaal liep.

Mevrouw Ter Veld (PvdA): Inder-
daad moeten ministerie en ZBO’s
zaken gezamenlijk aanpakken, maar
uiteindelijk blijft de minister
verantwoordelijk. Daarom herinner ik
aan mijn betoog over een toezichts-
protocol. Overigens gaat het wat de
Algemene wet bestuursrecht betreft
om artikel 3, tweede lid.

Minister Borst-Eilers: Voorzitter!
Ook aan de kwestie van het toezicht
wordt al een tijd gewerkt. In de
vorige kabinetsperiode heb ik wat dit
betreft een toekomstnotitie het licht
laten zien. Wat het toezicht op de
zorgverzekeraars zelf betreft is er al
veel verbeterd. Ik volg nauwkeurig
de vergaderingen van het CTU via de
verslagen daarvan en ik kan
constateren dat nu zeer actief
toezicht wordt gehouden. Echter, het
toezicht in de zorgsector laat op
verschillende punten nog te wensen
over. Ik denk hierbij aan de Thuis-
zorg. Ook bij de ZBO’s moet er
sprake zijn van een heldere regeling
van het toezicht. Daar werk ik aan,
maar een toezichtvisie is nog niet
gereed.

De beraadslaging wordt gesloten.

Beide wetsvoorstellen worden
zonder stemming aangenomen.

Sluiting 0.39 uur

Besluiten en ingekomen stukken

Lijst van besluiten

De voorzitter heeft na overleg met
het College van Senioren besloten
om:

a. de plenaire behandeling van de
volgende wetsvoorstellen te doen
plaatsvinden op 30 maart 1999:

Wijziging van onder meer de Wet
op het voortgezet onderwijs in
verband met vervanging van de
tijdelijke regeling van de vergoeding
voor de exploitatiekosten door een in
die wet zelf neergelegde regeling
(regeling nieuw bekostigingsstelsel
exploitatiekosten voortgezet
onderwijs) (25878);

Wijziging van de Wet op het hoger
onderwijs en wetenschappelijk
onderzoek, houdende aanpassingen
in het systeem van selectie voor
opleidingen waarvoor een toelatings-
beperking is vastgesteld (25947);

b. het voorbereidend onderzoek van
het volgende wetsvoorstel door de
vaste commissie voor Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer te doen
plaatsvinden op 27 april 1999:

Wijziging van de Wet op de
Ruimtelijke Ordening (25311).

Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. de volgende door de Tweede
Kamer der Staten-Generaal
aangenomen wetsvoorstellen:

Wijziging van de Wet toezicht
kredietwezen 1992 teneinde de
verstrekking van informatie aan het
publiek te verbeteren (26130);

Uitbreiding van de Wet milieube-
heer (retributies milieugevaarlijke
stoffen) (26161);

Voorschriften van tijdelijke aard,
waaronder wijziging van de Wet op
het hoger onderwijs en wetenschap-
pelijk onderzoek, in verband met de
vernieuwing van opleidingen in het
wetenschappelijk onderwijs op het
gebied van de natuur (Tijdelijke wet
aanwijzing bèta-opleidingen) (26339).

Deze wetsvoorstellen zullen in
handen worden gesteld van de
desbetreffende commissies;

2. de volgende regeringsmissives:
een, van de minister-president, de

minister van Buitenlandse Zaken en
de staatssecretaris van Buitenlandse
Zaken, inzake het ontslag van de
Europese Commissie (griffienr.
123579);

Borst-Eilers
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